



Canadian Institute for Procurement and Material Management  
Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel

# Regional Workshop >>

# October 1<sup>st</sup>, 2024

Centre Mont-Royal (Montréal), QC

PREMIER PARTNER:

PARKS CANADA

*If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:  
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/ezines-and-communications/>  
La version française suit...*

## THANK YOU TO OUR PREMIER PARTNER!



Parks  
Canada

Parcs  
Canada

**We would like to invite you to join us at the CIPMM Regional Workshop on October 1st, 2024, at the Centre Mont-Royal, Montréal, QC.**

Join us for this dynamic bilingual event with many opportunities to network with procurement and materiel management professionals, ask questions and engage your peers in discussions. Sessions will be presented either in French or in English and presentation materials will be available in both languages. Attendees are welcome to engage and participate in the language of their choice during the networking and question / answer periods.

We have scheduled the start time at 9:30 am to allow plenty of time to catch the morning train and join us for a day filled with insightful sessions and discussions. The event will conclude with a Networking event from 4:30 pm to 6:30 pm, offering a perfect opportunity to connect with peers and wrap up the day.

Please check our **website** for more details.

We look forward to seeing you there!

**PRELIMINARY AGENDA**

**REGISTER ONLINE**

**DELEGATE REGISTRATION FORM**

**PARTNERSHIP PACKAGE**

**LIST OF RECOMMENDED HOTELS**

**THANK YOU TO OUR PARTNERS!**



Office of the Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de l'approvisionnement



Services publics et Approvisionnement Canada

Public Services and Procurement Canada



**CORCAN**



T/B

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more details.



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
Canadian Institute for Procurement and Material Management

**Atelier régional >>**

**Le 1<sup>er</sup> octobre 2024**

Centre Mont-Royal (Montréal), QC

**PARTENAIRE PRINCIPAL : PARCS CANADA**

**MERCI À NOTRE PARTENAIRE PRINCIPAL !**



Parks Canada

Parcs Canada

**Nous aimerions vous inviter à vous joindre à nous lors de l'atelier régional de l'ICAGM le 1er octobre 2024, au Centre Mont-Royal, Montréal, QC.**

Rejoignez-nous pour cet événement bilingue dynamique avec de nombreuses opportunités de réseautage avec des professionnels de l'approvisionnement et de la

gestion du matériel, de poser des questions et d'engager des discussions avec vos pairs. Les sessions seront présentées en français ou en anglais et les documents de présentation seront disponibles dans les deux langues. Les participants sont invités à s'engager et à participer dans la langue de leur choix pendant les périodes de réseautage et de questions/réponses.

Nous avons prévu de commencer la conférence à 9h30 afin de laisser suffisamment de temps pour prendre le train du matin et nous rejoindre pour une journée remplie de sessions et de discussions approfondies. L'événement se terminera par une activité de réseautage de 16 h 30 à 18 h 30, qui sera l'occasion idéale de nouer des liens avec des pairs et de conclure la journée.

Plus de détails sont disponibles sur **le site Web**.

Nous vous attendons avec impatience !

[ORDRE DU JOUR PRÉLIMINAIRE](#)

[INSCRIVEZ-VOUS EN LIGNE](#)

[LE FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE DÉLÉGUÉ](#)

[LA TROUSSE DE PARTENARIAT](#)

[LISTE DES HÔTELS RECOMMANDÉS](#)

## MERCI À NOS PARTENAIRES !



Office of the  
Procurement Ombud | Bureau de l'ombud de  
l'approvisionnement



Services publics et  
Approvisionnement Canada

Public Services and  
Procurement Canada



T/B

Communiquez avec le **secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou que vous souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute for Procurement and Materiel Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave  
| Ottawa, ON K1Z 7T1 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!